


 
CONSELL MUNICIPAL D’ESPORTS 
 

Número sessió: 3/2022 

Caràcter: ordinari 

Data: 19 d’octubre  de 2022 

Hora: 19 h en primera convocatòria i 19.15 en segona convocatòria 

Lloc: Oficines del Servei d’Esports ( C/ Sant Cugat, 169)  

 

Hi assisteixen: 

Beatriz  Delgado Castro                                                                                    President/a 

Mayra Botey Plana 

Dèlia Pont Garriga ( Club esportiu FEM) 

Joaquim Torres Fernandez ( Fundació Meritxell) 

Paco Martinez ( Grup Atletisme Lluïsos Mataró) 

Anna Ma Claus ( Societat Pesca i activitats subaquàtiques) 

David Rivera ( Club Esportiu Futsal Mataró) 

Lluís Pinyol ( Grup Municipal ERC) 

Raul Yeste ( Unió Deportiva Mataronesa) 

Jordi Molí Bou ( Club Gimnàstic Mataró) 

Jordi Barrufet Olmo ( AMPA Escola Sol Ixent) 

Lluis Albert Majuelo Almirante ( Club Tir Esportiu Mataró) 

José Dapena ( Grup Municipal PSC-CP) 

Javier Molina ( IE Mar Mediterrània) 

Lorenzo Rueda ( Club Joventut Handbol Mataró) 

 

També hi assisteixen:  

Secretari/ària 

Vocal 

Vocal 

Vocal 

Vocal 

Vocal 

Vocal 

Vocal 

Vocal 

Vocal 

Vocal 

Vocal 

Vocal 

Vocal 

 

 

Salvador Grabolosa 

Pol Cantó  

Adam Puig  

Joan Antoni Saban  

 

Marisol Carrillo ( Punts 1 i 2)  

Cap de Servei 

Tècnic d’Esports 

Tècnic d’Esports 

Representant a 
proposta de Regidoria 

Cap Servei 
Equipaments Mpals 





 

 

S’excusen:  

Anna Pujol 

 

Marc Vilà ( Associació de Lleure i Cultura Enlleura’t) 

Lluis Albesa Albiol ( Fundació Tecnocampus Mataró Maresme) 

 

 

 

Directora Piscina 
Municipal  

Vocal 

Vocal 

 

  

No assisteixen:  

Susanna Romero Soriano ( Il.lustre Col.legi d’Advocats de Mataró) 

Oriol Vives Serrat ( Associació Promoció Negoci Empresa Mataró) 

Andreu Novakosky ( Centre Atlètic Laietània) 

Miquel Sola i Surís ( Grup Municipal Junts per Mataró) 

Francisco Javier Mateo Amores ( Unió Esportiva Mataró- CCMataró) 

Francisco Garcia Cortada ( Grup Municipal ECPM_ECG) 

Antonia Merchan- Cienfuegos (CB Maresme Boet Mataró 3 Viles)  

Joan Navarro ( AV Pla de’n Boet- El Rengle) 

Marius Gabriel Paraschiv ( Grup Municipal de Ciutadans) 

Rafael Calvo Gámiz ( CE Pla de’n Boet) 

 

 

Vocal 

Vocal 

Vocal 

Vocal 

Vocal 

Vocal 

Vocal 

Vocal 

Vocal 

Vocal 

 

 

Ordre del dia: 

1. Aprovació , si s’escau, de l’acta de la reunió anterior ( 2/2022 de 12 de juliol). 

2. Presentació obres Poliesportiu Municipal Eusebi Millan, Pistes Municipals de Petanca 
Rocafonda i Camp Municipal de futbol Vista Alegre-Molins 

3. Proposta de Presidència nou membre del Consell Municipal d’Esports  

4. Estat dels pressupostos participatius 

5. Subvencions d’inclusió esportiva per risc d’exclusió residencial. 

6. Inici temporada esportiva i de programes municipals  

7. Proposta de Jocs universitaris 2023-24 

8. Bases reguladores de la Nit de l’Esport 2023. Designació de Nou Jurat.  

9. Torn obert de paraula.  





  

  

1. Aprovació , si s’escau, de l’acta de la reunió anterior ( 2/2022 de 12 de juliol). 

- S’aprova la última acta de la reunió del Consell del dia 12 de juliol . ( 02/2022) 

 

 

 

2. Presentació obres Poliesportiu Municipal Eusebi Millan, Pistes Municipals de Petanca 
Rocafonda i Camp Municipal de futbol Vista Alegre-Molins 

 

- La Sra Marisol Carrillo presenta les actuacions previstes  a nivell d’obres a les tres 
instal·lacions esportives municipals.  

 

 POLIESPORTIU MUNICIPAL EUSEBI MILLAN. El projecte inclou la part envolvent i 
prou; la retirada del fibrociment i el fals sostre i el canvi de les encavallades amb la 
millora conseqüent de qualificació energètica.  

La finalització prevista és a maig/juny de 2023; ja es va presentar en convocatòria i s’ha fet 
sol·licitud d’ajust; estem a l’espera de saber. La subvenció estimada és d’ 1.400.000 eur.  

El Sr Ribera demana com quedarà el pavelló a nivell d’accés; la Sra Carrillo explica que es 
mantindrà tal i com estava amb una entrada addicional de vehicles a darrera.  

El Sr Yeste demana com quedarà el sotagrades; quedarà igual perquè no entren en aquest 
projecte.  

La Sra Delgado explica que tot va començar amb el canvi de parquet , arrel d’on es va 
decidir el canvi d’ envolvent per tal que quan per llei toqués el canvi, no es faci malbé el 
parquet nou.  

El Sr Majuelo demana què passarà amb el material retirat; es tallarà, sel·leccionarà  seguint 
amb el Pla de residus i es gestionarà amb la deixalleria.  

El Sr Piñol demana per com quedaran els finestrals; seran nous i es mantindran en vitralls.  

 

 PISTES MUNICIPALS PETANCA ROCAFONDA. Per les necessitats vinculades a 
l’ampliació del CAP Rocafonda , calia el trasllat de l‘equipament on actualment 
s’ubica la zona recreativa per gossos. En la primera fase, es reubica de zona aquesta 
àrea. Després hi ha la nova construcció de l’equipament, que consisteix en 12 pistes, 
un edifici de serveis, un accés per vehicles, un de peatonal i un WC amb accés des 
del carrer. Hi ha prevista una barrera vegetal que limitaria físicament l’espai. El 
projecte es va aprovar a l’abril del 2022, adjudicar a finals de setembre i el contracte 
ja ha estat recentment formalitzat. La previsió de la durada de les obres és de 6 
mesos .  

 





El Sr Molí demana si seguirà sent sempre hàbil l’àrea de gossos; la Sra Carrillo explica que 
s’hi està treballant, però és possible que no sigui així i que s’habiliti mentrestant , una  zona 
pont.  

El Sr Torres demana què passarà amb els arbres que hi ha actualment, està previst que es 
quedin els que ja hi ha actualment.  

El Sr Yeste demana per l’accessibilitat; es mantindrà com sempre per l’accés del Camp de 
futbol.  

 

 CAMP MUNICIPAL DE FUTBOL VISTA ALEGRE-MOLINS I MILLORES PARC DEL NORD. 
Es confirmen els mateixos límits tot i que amb diferents distribució . També es faran 
millores al Parc , a banda de l’ instal·lació, que consolidin camins que ja s’estan 
utilitzant de manera espontània. A la Fase 1 el projecte proposa racionalitzar els 
diferents espais i organitzar-ne els usos. A la Fase 2 , es reformaria l’edifici existent  
amb una nova distribució, que pretén organitzar els accessos de públic i esportistes. 
Després d’aprovar-se en Junta de Govern, aquesta setmana es publica i començaria 
la licitació i adjudicació. La durada conjunta prevista és d’uns 30 mesos .  

El Sr Molí demana pels accessos; es mantindran el numero d’accessos però seran diferents.  

El Sr Yeste demana per quin material tindrà els vestidors ; en diferents zones serà d’obra 
vista i d’altres de xapa recoberta de mur; l’objectiu és que sigui un equipament el més 
passiu tèrmicament possible.  

El Sr Grabolosa comenta que quan estigui publicat, consultarem si és possible fer arribar 
l’enllaç del perfil del contractant.  

 

3. Proposta de Presidència nou membre del Consell Municipal d’Esports 

- Des de Presidència es proposa designar Joan Antoni Saban com a nou membre del Consell 
Municipal d’Esports, que ja ha estat altres vegades membre del Consell representant 
diverses entitats.  S’aprova la proposta per unanimitat.  

 

4 . Estat dels pressupostos participatius 

- Ja fa uns dies es va enviar l’enllaç per poder fer les votacions de les propostes que han 
passat finalment; s’ha fet arribar també a les escoles per mirar d’incentivar la votació a les 
propostes vinculades a temes esportius.  

- Els representants del Consell Municipal d’Esports al Consell de Ciutat manifesten el seu 
desacord amb el sistema utilitzat; tal i com ja es va comentar al Consell de Ciutat, on es va 
debatre el funcionament i procediment utilitzat.  

- Per aquesta edició, caldrà seguir el full de ruta inicial i prendre nota de les aportacions i 
propostes de millora per mirar-les d’implementar en properes edicions.  

 

 





5 . Subvencions d’inclusió esportiva per risc d’exclusió residencial. 

- El Sr Puig explica les noves Bases que han modificat alguns dels aspectes de la última 
convocatòria per tal de millorar-ne l’encaix. Els clubs proposen un màxim d’esportistes que 
caldrà que estiguin validades pel servei de Benestar Social ( previ requisit de l’índex pre 
establert) . Per altra banda, a cada entitat també se’ls pot assignar dues places més que 
vindrien des de Benestar cap a l’entitat; el sistema buscaria doncs per incrementar la 
coresponsabilitat i l’agilitat.  

 

 

6 . Inici temporada esportiva i de programes municipals  

- El Sr Grabolosa excusa la Sra Pujol, i explica l’inici de temporada a la Piscina Municipal, on 
s’ha anat reprenent l’activitat amb molt èxit de participació.  

- El Sr Cantó explica l’inici de temporada a les instal·lacions esportives municipals; en 
algunes d’elles, ha estat un inici de curs condicionat per les obres. Concretament al 
Poliesportiu Municipal Eusebi Millan, s’ha traslladat l’activitat en d’altres espais com Escola 
Valldemia Pista Remigio Herrero, Pista exterior de l’Eusebi Millan o Escola santa Anna... 
sempre s’ha fet amb els criteris de necessitat de cada una de les modalitats esportives.  

- El Sr Puig explica que la temporada 2022-23 de Jocs escolars es farà  amb l’Ironkids com a 
tret de sortida, amb la participació prevista de 600 participants de 15 escoles. El 5 de 
novembre iniciarà la competició , actualment encara s’estan tramitant les inscripcions. 

- El Sr Puig explica també que aquest curs, també iniciarà la segona temporada del Club 
Esportiu Tecnocampus, que es presentarà properament i que ha incrementat l’oferta amb la 
participació de 5 noves entitats.  

- La Sra Botey explica l’inici de curs del programa municipal d’activitat física per la gent gran; 
s’ha recuperat les dades pre pandèmia i alhora s’ha mantingut una part d’oferta online com 
a millora respecte l’anterior planificació 100 % presencial.   

 

7 . Proposta de Jocs universitaris 2023-24 

- El Sr Puig explica la proposta de cara a celebrar uns Jocs Universitaris a partir del 2023, La 
universitat Ramon Llull i Pompeu Fabra van assistir a una visita de diverses instal·lacions 
esportives i es va considerar la idoneïtat per fer previsió i tirar endavant. La 1a Jornada se 
celebraria el març de 2024, i hi hauria dues jornades prèvies, el novembre de 2023 i el març 
de 2024. 

- El Sr Martinez i el Sr Torres, demanen per la possibilitat d’incloure la modalitat d’atletisme; 
el Sr Grabolosa explica que ja s’està valorant, juntament amb la Vela, en principi, el Cross 
està confirmat pel 22 i 23. 

- El Sr Piñol i el Sr Molí proposen de buscar les màximes sinèrgies a nivell de promoció de 
ciutat.  

 

8 . Bases reguladores de la Nit de l’Esport 2023. Designació de Nou Jurat.  





- El Sr Cantó explica les Bases Reguladores de la nova edició de la Nit de l’Esport d’enguany. 
Es recuperaria el Premi a l’increment de participació de Jocs escolars, que s’havia eliminat 
durant les edicions de pandèmia, i es convocaria de nou el vinculat a l’esport universitari.  
La data prevista de la nova edició és el 27 de gener de 2023; per aquest motiu a principis de 
desembre ja haurien d’estar recollits els currículums dels proposats i començar amb les 
reunions de valoració del Jurat. Així doncs, es convida als membres del Consell Municipal 
d’Esports que hi estiguin interessats en formar part del Jurat.  

Així ho manifesten els Srs Paco Martinez, Quim Torres, Xavier Martinez, David Ribera, Jordi 
Barrufet, Lorenzo  Rueda, Josep Da Pena, Lluis Majuelo, Jordi Molí i la Sra Dèlia  Pont. S’hi 
poden sumar també altres membres que així ho manifestin en els propers dies al Sr Cantó.  

S’enviaran també les Bases Reguladores per tal de poder revisar-les .  

- El Sr Barrufet recorda el funcionament de les mencions i premis a nivell d’esport escolar.  

 

9  . Torn obert de paraula 

- El Sr Grabolosa explica el calendari de les subvencions de concurs públic ; des de juliol fins 
ara s’han estat recollint els certificats de no deute i en breu es preveu l’aprovació per Decret 
i l’enviament de les notificacions. De les 51 rebudes, en quedaran 49 ja que dues no 
s’ajusten a les bases i 16 d’activitats extraordinàries.  
- Hi ha també les nominatives a través de conveni i les que es van treballar de cara a poder 
rebre una subvenció per l’exempció de preus públics del primer semestre 2022. 
- La Sra Botey explica per coneixement i per difondre i promoure, una taula rodona sobre 
els valors de l’esport que organitza la Fundación Vicente Ferrer amb la participació de 
diferents agents vinculats a l’esport i valors.  
- La Sra Claus manifesta la necessitat d’un espai adecuat per l’activitat a piscina ja que han 
canviat les condicions de disponibilitat a l’anterior equipament on en feien us. Així com la 
problemàtica de no obtenir facilitats d’aparcament al Port de Mataró suficients per la 
cobertura de les activitats aquàtiques.  
El Sr Barrufet demana per la previsió de la reobertura de la Piscina del Sorrall, La Sra 
Delgado respon que la previsió és a mitjans de novembre  
  

Sense més temes a tractar es tanca la sessió a les 21.10 h 

 

 

Presidenta 

Beatriz Delgado Castro 

 

Secretària 

Mayra Botey Plana 

 

 

Mataró,  24 d’octubre de 2022 

 


